
 

Mondelinge vragen voor het Vragenuur PS 6 februari 2023 
 

door fractie SP over het gebruik van Het Twiske 

 

Het Natura 2000 beheerplan Ilperveld, Varkensland, Oostzanerveld & Twiske werd in 2021 door 

SWECO op verzoek van de provincie geëvalueerd. Uit de door SWECO verrichte evaluatie bleek dat 

er teveel aan recreatie in Het Twiske is. Het advies luidde dan ook dat er minder recreatie in Het 

Twiske wordt aanbevolen. 

Voorts worden er in het nieuwe Natura 2000- beheerplan IVOT ten opzichte van het huidige 

beheerplan wijzigingen aangebracht, zoals overnachtingen in Het Twiske en een vergunningvrije 

hondenkennel. De SP is van mening dat deze wijzigingen de natuur zullen schaden en er voor 

zullen zorgen dat de instandhoudingsdoelen nog verder achterop zullen raken.  

 

Vragen: 

• Er werd bij de gemeente Oostzaan een Omgevingsvergunning aangevraagd voor de 

Camping Twiske Haven. Vind u de Camping Twiske Haven verantwoord nu uit de evaluatie 

van 2021 blijkt dat er minder recreatie in Het Twiske wordt geadviseerd? 

 

• De gemeente Oostzaan wil nog steeds en opnieuw het festival Lentekabinet in Het Twiske 

toestaan. De gemeente Landsmeer staat geen grote evenementen in het Landsmeerse 

stuk Twiske meer toe. Vind u het festival Lentekabinet verantwoord nu uit de evaluatie 

van 2021 blijkt dat er minder recreatie in Het Twiske wordt geadviseerd? 

 

• Het recreatieschap Twiske-Waterland is financieel gezond. Dit blijkt mede uit de 

Kadernota 2024, die onlangs aan raden en staten werd voorgelegd. Ook in coronatijd, 

toen grote evenementen geen doorgang konden vinden, was de financiële positie van 

Twiske-Waterland gezond. Waarom moeten grote evenementen en de Camping Twiske 

Haven op het grondgebied van de gemeente Oostzaan doorgaan? Immers, er zijn veel 

grote evenementen in en in de buurt van Amsterdam en meerdere B&B's en hotels in de 

buurt van Het Twiske, zodat de recreant ook zonder Camping Twiske Haven en 

Lentekabinet ruimschoots voorzien wordt in de recreatiebehoefte. 

 

• Uit  de Evaluatie Natura 2000 beheerplan Ilperveld, Varkensland, Oostzanerveld & Twiske 

(2021) van SWECO bleek tevens dat in de afgelopen vijf jaar de instandhoudingsdoelen 

niet zijn gehaald voor roerdomp, bruine kiekendief, kemphaan, watersnip, visdief, smient, 

slobeend en meerkoet. De meervleermuis gaat achteruit en de vegetatie leidt onder 

stikstof. Bent u met de SP van mening dat voor deze soorten de habitat in Het Twiske 

verbeterd in plaats van verslechterd dient te worden? Hoe gaat u dit doen, gegeven het 

toegenomen recreatieve gebruik van dit Natura 2000- gebied en het feit dat 

overnachtingen in de komende jaren kunnen worden toegestaan en het festival 

Lentekabinet ook weer door mag gaan?    

 

Namens de fractie van de SP,    Anna de Groot    




